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2020 wordt een mooi jaar
De vorige maand vlogen nieuwjaarswensen in het rond. We wensten elkaar een goede gezondheid en geluk toe. Vandaag  
herhaal ik, in naam van onze N-VA-ploeg, die wensen voor alle bewoners van Kapellen, Putte, Kapellenbos en Hoogboom.

Een jaar aan de slag
Onze gemeenteraadsleden zijn een jaar aan de slag. Zij zetten zich in om het ambitieuze bestuursakkoord te realiseren.  
De meerjarenbegroting voor onze gemeente is in evenwicht en dat zonder belastingverhoging. Tegelijkertijd zorgen zij ervoor dat er 
voldoende aandacht blijft voor de uitvoering van onze speerpunten, zoals politiecamera’s, de rolstoelschommel ...

Valerie blijft
Luc Devriese nam het mandaat van schepen van Sociale Zaken over van Valerie Van Peel. Ik bedank haar voor het schitterende werk dat 
zij als OCMW-voorzitter leverde. Haar inzet maakte voor veel gezinnen het verschil. Valerie blijft aan boord in ons bestuur en blijft 
zich als gemeenteraadslid inzetten voor onze gemeente.

Vertrouwen in de toekomst
De vorming van een federale regering laat op zich wachten. 38 procent van de Kapelse kiezers steunde de 
N-VA. Op gemeentelijk vlak ligt die score 12 procent lager. Werk aan de winkel dus voor onze ploeg om 
de Kapellenaar ook lokaal te laten kennismaken met ons positieve project. Spreek ons aan, bezoek onze 
evenementen, wees welkom … dan pakken we de gemeentelijke uitdagingen samen aan.

Werner Van Staey
Voorzitter N-VA Kapellen

Aandacht voor duurzaamheid
• Energiezuinigere gebouwen en voertuigen
• Minder afval
• Doordachter groenbeleid

• Nieuw administratief centrum
• Sociaal huis
• Dienstencentrum

Betere 
infrastructuur

•  Nieuw mobiliteitsplan
• NX blijft hoog op de agenda

Lage 
gemeentebelasting 

blijft behouden

Een ambitieus meerjarenplan met heel wat N-VA-accenten

• Focus op kerntaken
• Vlotte administratie

Klantgerichte 
dienstverlening

Vlottere 
mobiliteit
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Net na de zomer droeg Valerie Van Peel haar bevoegdheden over aan Luc Devriese. Het hoe en waarom en 
hun ambities voor onze gemeente komen aan bod in dit dubbelinterview.

Valerie, een vraag die iedereen zich stelt: wat heeft je ertoe 
bewogen om je schepenmandaat in Kapellen op te geven?
Valerie: Het leven zit vol keuzes. Ik heb mijn werk als politica  
in het federaal parlement en mijn lokaal mandaat de afgelopen 
zeven jaar met zeer veel passie en goesting gecombineerd. Dat 
het veel meer dan een fulltime was, heeft me nooit gedeerd. 
Maar veranderingen in mijn privéleven en nieuwe uitdagingen 
op het nationale niveau, zoals het ondervoorzitterschap van De 
Kamer, maken dat ik het gevoel heb dat ik de twee functies niet 
meer zo goed zal kunnen vervullen als ik wil en nodig vind. 

Volgens mij zou elke nationale politicus ervaring moeten opdoen in 
het veld om te vermijden dat hij of zij in de bubbel van de Wetstraat 
belandt, zeker wanneer het over sociaal beleid gaat. Maar zo’n 
cumul mag nooit maken dat je ergens slabakt. Om dat te vermijden, 
heb ik de knoop doorgehakt, weliswaar met spijt in het hart.

Je bent zeven jaar schepen geweest op het departement Sociale 
Zaken en Welzijn, én OCMW-voorzitter. Wat heb je in die periode 
kunnen realiseren?
We creëerden sociale toelagen voor al onze gemeentediensten, 
werkten hard aan de tewerkstellingskansen van mensen in  

armoede en ontwikkelden enkele succesvolle projecten rond  
kinderarmoede. Denk maar aan onze verjaardagspakketten 
voor kansarme kinderen en ons project Huistaakbegeleiding,  
waarbij we ouders leren omgaan met school en huiswerk. 

Verder is er onze samenwerking met de vzw Doedèskadèn waarbij 
we kansarme kinderen helpen om hun weg te vinden naar sport en 
cultuur. Voor de hulpverlening van kinderen in familiale probleem-
situaties werden de banden met politie en jeugdzorg versterkt. 

Het OCMW treedt steeds vaker op als regisseur in het stijgend 
aantal dossiers met multiproblematieken. De laatste jaren zetten 
we met de gemeente ook belangrijke stappen richting integratie, 
zodat het sociaal beleid langzaam maar zeker in alle beleids-
domeinen binnensijpelt. De creatie van een Sociaal Huis in het 
nieuwe administratieve centrum zal de toegankelijkheid van 
onze sociale dienstverlening in de toekomst nog verhogen. 

Er staan verder nog heel wat mooie projecten in de steigers.  
De verdere uitbouw van onze aanpak rond verslavingen  
bijvoorbeeld, of het prachtige nieuwe dienstencentrum dat  
momenteel wordt gebouwd op de site van het ‘t Bruggeske.

Je mandaat in Kapellen geef je door aan Luc Devriese. Met een 
gerust gemoed?
Valerie: Absoluut. Het departement Sociale Zaken is in goede 
handen, daar heb ik alle vertrouwen in. Het spreekt voor zich 
dat ik er nog steeds voor hem ben om mijn expertise in het 
domein met Luc te delen. We zien elkaar natuurlijk ook nog 
regelmatig tijdens de bestuursvergaderingen van de N-VA.

Luc, sociale zaken, armoedebeleid, werk, wonen, energie en 
duurzaamheid. Hoe ervaar je jouw nieuwe departement? 
Luc: Ik heb mijn vorige mandaat altijd heel graag gedaan, maar 
ook in de politiek geldt dat het verfrissend en inspirerend kan 
zijn om in een compleet nieuwe materie te duiken. Mijn nieuwe 
beleidsdomeinen zijn verschillend, maar ze zijn ook heel  
uitdagend. 

Wat is je eerste indruk?
Ik ben nog niet zo lang in functie, maar ik ben echt behoorlijk 
onder de indruk van het engagement van mijn medewerkers, 
die dag in dag uit klaarstaan om de zwakkeren onder ons te 
steunen.

Het beroep van maatschappelijk assistent is een knelpuntberoep 
en het werkvolume stijgt. Met een aantal maatregelen wil ik de  
organisatorische efficiëntie verhogen en waar nodig bepaalde 
taken uitbesteden om het personeel te ondersteunen.

Welke doelstellingen wil je de komende jaren gerealiseerd zien 
en hoe zie je dat vertaald binnen onze N-VA-beleidsvisie?
Mijn verantwoordelijkheden sluiten mooi bij elkaar aan. De 
N-VA wil mensen vooral helpen om zelfredzaam te zijn en dan 
is het vinden van een job, via bijvoorbeeld sociale tewerkstelling, 
erg belangrijk. Energie is ook vaak een grote kost voor mensen 
met een laag inkomen. Sociale woningen ten slotte zijn belangrijk 
om de sociaal zwakkeren toch betaalbare huisvesting te bieden. 
Het aantal leefloners stijgt gestaag, en daar moeten wij gepast op 
anticiperen.

Inhoudelijk willen we gaan voor een inclusief beleid, dat mensen 
in nood op een effectieve wijze bijstand verleent en hen een  
pad aanreikt dat uitzicht biedt op een duurzame verbetering  
van hun leven. Daarbij zetten we in op de kennis van het  
Nederlands, begeleiding via buddy’s, budgetbeheer, sociale 
tewerkstelling, enzovoort. 

Luc, je bent ook bevoegd voor wonen. Wat zijn daar de  
uitdagingen?
Jonge gezinnen vinden moeilijk betaalbare koopwoningen.  
Ook huurwoningen zijn schaars. We zullen ons beleid voor  
sociale woningen verderzetten, waarbij we opteren voor  
spreiding eerder dan geconcentreerde sociale woningbouw.  
De schaarste aan huurwoningen geeft soms aanleiding tot  
misbruik. Ik denk daarbij aan huisjesmelkers. Dat misbruik 
moeten we actief opsporen.

Het nieuwe project op de locatie waar nu het administratief 
centrum gelegen is zal het aanbod van betaalbare woningen 
uitbreiden. De hoge leegstandtaks spoort huiseigenaars aan  
om huurprijzen niet te laten ontsporen. Door in te zetten op 
inbreiding in het centrum, een geconcentreerde vorm van  
bebouwing, willen we het woningaanbod verhogen zonder  
nieuwe open ruimte in te nemen.

Valerie, terug naar jou: wat zijn je ambities op het federale 
niveau?
Valerie: Ik doe mijn werk in het parlement met heel veel passie. 
Als parlementslid hou ik mij heel graag bezig met uitgesproken 
sociale thema’s, zoals seksueel misbruik van minderjarigen, 
armoede en ethische debatten. Ik heb als OCMW-voorzitter in 
Kapellen veel geleerd en ik draag mijn opgebouwde expertise 
mee op het nationale niveau. De uitdagingen daar waren nog 
nooit zo groot en ik wil ze met volle kracht aangaan.

Tot slot Luc, duurzaamheid als schepenbevoegdheid is nieuw. 
Wat moeten we ons daarbij voorstellen?
Duurzaamheid is geen beleidsdomein op zich maar een aspect 
dat meegenomen moet worden in al onze beslissingen inzake 
mobiliteit, patrimonium, openbare werken, groen, energie, wonen, 
ruimtelijke ordening, het organiseren van feestelijkheden, 
enzovoort. Door dat streven naar een geïntegreerde aanpak zie 
ik mezelf ook eerder als ‘gatekeeper’ voor duurzaamheid in het 
college. Uiteraard zal ik ook specifieke acties opzetten. Zo wil 
ik onderzoeken op welke gebouwen we zonnepanelen kunnen 
plaatsen, energieaudits laten uitvoeren, enzovoort.

Bedankt aan jullie beiden voor deze verhelderende inkijk. Heel 
onze afdeling wenst jullie veel succes voor de toekomst.
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De uitdagingen op het 
nationale niveau waren 
nog nooit zo groot. Ik 
wil ze met volle kracht 
aangaan.”

De N-VA wil mensen vooral 
helpen om zelfredzaam te 
zijn en dan is het vinden 
van een job erg belangrijk.”
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De Verandering werkt 
voor de provincie Antwerpen

Met de N-VA …

... geniet u binnenkort van nog meer en betere fietssnelwegen 
en veilige lokale fietsverbindingen

... planten we 1,2 miljoen 
nieuwe bomen aan en 
krijgt onze provincie er 
meer dan 136 hectare 

natuurreservaat bij

... pakken we de files aan:
 we maken eindelijk werk 

van de Oosterweel-
verbinding en vormen de 

A12 om tot een autosnelweg 

Jan
Jambon 
Vlaams minister-president

Luk
Lemmens
gedeputeerde
provincie Antwerpen

Jan
Dehaes 
gedeputeerde
provincie AntwerpenDe Antwerpse steden en 

gemeenten krijgen van de 
Vlaamse Regering 557 
miljoen euro extra om hun 
open ruimte te bewaren, 
de pensioenen te betalen 
en te blijven investeren.

“


